
KILLEBÄCKS VÄGFÖRENING 

 
ÅRSBERÄTTELSE 

augusti 2019‐juli 2020 
 
 
Styrelsen har haft 3 styrelsemöten under året. 
 
VÄGARNA 
 
Vägarna har varit bra hela vintern. Väldigt få potthål som «Mange» Magnus Ohlsson har reparerat 
kontinuerligt. Ingen snöröjning har varit nödvändig.  
I fjol höst blev vägen upp till Hammarsköld raserad efter ett störtregn. Vägen blev  reparerad av Jan-Erling 
Ohlsson med Manges BobCat. Senare under vintern blev diket i vägen upp till Hammarsköld reparerat. Det 
samma gäller diket från Thunarf och ner till korsningen (brevlådorna), Arbetetet utfördes av Mange. 
 
Under vintern har Peter Samzelius dragit fiber till några fastigheter. Vägarna har blivit bra återställda. 
 
Hyvlingen blev utförd 9 mars, ligning blev pålagt dagen efter. Hyvlingen har liten effekt när körspåren blivit 
som oljegrus. Konsekvensen var att ligninet denna sommar har haft liten effekt på dammbindningen. Därför 
blev vägarna saltade i slutet av juni. 
Den stora effekten av ligninet under denna sommar har varit att nästan inga potthål har uppstått. 
 
Vägkanterna slogs 14 juli. 
 
ALLMÄNNINGARNA 
Ingen röjning har blivit utfört under året. 
 
DIKNING 
Ingen dikning utöver reparationer har blivit utfört under året. 
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